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(Mef) Teden, ki je že za nami je bil zares eden najbolj živahnih v tem letu. Izola je bila polna 
rokometne mladosti iz 12-tih držav, imenovane tudi Eurofest, na Manziolijevem trgu se je 
začel Festival Mediterana z nastopi Argentinske folklore in glasbenikov iz Dominikanske

republike, v trgovskem središču 
Ruda je množico zbral Mišo Kovač, 
pred Izolo so jadrale evrope iz cele 
Slovenije, sestal se je občinski svet, 
analizirali smo nedeljske volitve v 
svete krajevnih skupnosti in še kaj. 
V tako razgibanem mestu je lepo 
živeti, seveda le pod pogojem, da 
ostanemo v mejah domačnosti, da 
stvari obvladujemo in jim ne 
dovolimo, da nam gredo preko 
glave, tako kot se je to zgodilo 
Portorožu. Prav zato je pripomb 
stanovalcev na živahnost v mestu 
zelo malo. Zdi se, da se počasi le 
zavedamo, da je turizem glavna 
gospodarska panoga te občine.

____________________________________________ Tam, kjer na vse načine kršijo
' ~  T”  I j  dogovore o obratovalnem času, odlok o redu

s p l o š n a  b a n k a  K O p © r  in miru in zakonodajo na celi črti, pa naj
r  --------------------  nastopi občinska inšpekcija. Žal trenutno to

ni mogoče, saj je, z izjemo vodje, celotna 
posadka na bolniškem dopustu.
Prepuščanje vseh nalog policiji pa je lahko 
zelo dvorezen meč. V Portorožu se to 
enostavno ni obneslo.

s p io s n a  D anita ituper
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PRIHODNJI TEDEN POLETNI 
MANDRAČ

Od naslednjega četrtka (11.7.) do prvega četrtka v 
septembru (5.9.) bo Mandrač izhajal v poletni 
preobleki. Pravzaprav se ne bo zgodilo nič posebnega, le 
da bo vsebinsko bolj raznovrsten in predvsem zabaven, 
zaradi zmanjšanega delovanja oblasti pa bo imel tudi 4 
strani manj. Vseeno smo prepričani, da ga boste z 
nestrpnostjo pričakovali in si ga izbrali tudi kot prijetno 
branje za plažo.
Če že ni poletja pa naj bo vsaj poletni Mandrač.
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PTTs NOT DEAD je Vaša rubrika spoštovani bralci, v njej M 
objavljamo vaša pisma, odgovore, mnenja, reakcije in še kaj 
v zvezi z dogajanjem v vaši hiši, krajevni skupnosti, občini,
državi in na svetu. Še najprej pa tiste, ki so v -— : ---------- ••
mandraču. Upoštevajte omejitey: 40 vrsi

honoriramo.
ne vračamo, prispevkov v tej

POJASNILO OBČINSKE SVETNICE
Nekateri posamezniki, ki v zadnjem mesecu krojijo občinsko 
politiko LDS-a v Izoli, ob volitvah v Svete Krajevnih 
skupnosti po mojem mnenju niso ravnali modro, ko so na 
vrat na nos sprejeli odločitev, da se teh volitev ne udeležijo 
niti ne imenujejo svojih predstavnikov ali zaupnikov v 
krajevne volilne odbore.
S tem so si glasove volilcev razdelile druge stranke in 
skupine. Ker smo na prejšnjih volitvah (predvsem z 
nestrankarskimi, a poštenimi kandidati) dobili prepričljivo 
večino (kljub pričakovanjem, da bo drugače) in s tem tudi 
ključna mesta v občini, se z zaletavim (ali morda namernim, 
kar bi bilo še slabše) vodenjem in nerazumnimi odločitvami 
ne morem strinjati, zato izstopam iz stranke.
Vsem ljudem, ki so mi zaupali z izvolitvijo v izolski občinski 
svet in tistim , ki mi še zaupajo, sporočam, da bom odslej 
delovala kot neodvisna svetnica.
še naprej se bom zavzemala za razvoj tako podeželja kot 
izolske občine v celoti, predvsem pa za to poštenje in 
strokovnost.

Jelka Morato Vatovec

UNIČIMO KREATIVNE III.
Tako se je menda hudoval v Mandraču g .Gobbo, 
predsednik ZLSD, in na to  sta mu odgovarjala predsednik 
SDS g. Zadel in predsednik SKD g. Kovačič . Mnenja sta, 
da je usodni filter, ki ne prepušča kreativnega duha v 
družbene in gospodarske dejavnosti Komisija za volitve in 
imenovanja, v kateri sedijo samo iz velike koalicije, ki 
spuščajo skozi le svoje ljudi. Ob tem, da kaj je kreativnost, 
nista nič rekla. A po njihovih besedah se da sklepati, da so 
kreativni le tisti, ki niso na oblasti in ker tem ni možen 
dostop do direktorskih in drugih mest, v Izoli kreativnosti ni.

MORJE 9 3 .4  MHz
2 1.VALENTIN KOCJANČIČ feat SLAVKO IVANČIČ • POIŠČI ME
- 2. D.N.T, • Sem to jaz (jan's mix 96)
I. 3. BRYAN ADAMS - THE 0NLY THINK THAT L00KS C00D ON ME IS Y0U
3. 4. ZMELK0W • NAPAČEN PLANET
4. S. DANA DAWS0N - SHOW ME
5. 6. THE CURE-THE 13th
7. 7.DEf LEPPARD • WORK IT OUT
- 8.GIANLUCA GRICNANI • La fabrica di plastica 
12. 9. ARTICOLO 31 - TRANQUIFUNKY
- 10. TINA TARNER - On silent wings
II.11. LIGABUE- VIVO MORTO OX
10.12. GEORGE MICHAEL-FAST LOVE
08.13. EVERYTHING BUT THE GIRL • WRONG

NOVI PREDLOGI
JOAN OSBORNE -S. Teresa 
BOB MARLEY - What goes around comes around 

: ileMETALLICA - UnUI itsleeps

Od vsega začetka delovanja občinskega sveta sem 
zagovarjal in vztrajal pri resnici, da so Komisije in Odbori pri 
občinskem svetu strokovna, ne pa politična telesa, kamor 
imajo stranke pravico in dolžnosti delegirati svoje najbolj 
strokovne ljudi. Samo takšen pluralizem bi zagotavljal 
demokratično presojo o občinskih vitalnih zadevah.
Bivše strukture so bile, razumljivo, proti takšnemu predlogu, 
zato ker še vedno najraje delajo enopartijskoin to  tudi bolj 
obvladajo. Svoj proti so utemeljevali zelo banalno in brez 
sramu, češ, da bi taki odbori šteli tudi do devet članov, kar 
naj ne bi bilo delovno učinkovito.
Torej ne gre za eno Komisijo in tudi ne to liko za vse Odbore 
in Komisije, gre za sistem, ki ima svoje počelo v Marinvestu 
že kot metafizičnem pojmu. Ta sistem požira ustvarjalnost 
(ki je predvsem dejavno rušenje statičnega). Da bi ta tipično 
enopartiska oblast le dejala potreben zunanji videz evropske 
demokracije, so predlagali SKD, da jim  da po eno mesto v 
vsaki komisiji in odboru. Tako bi ti ne izgledali več tako 
kričeče enobarvno, pa tudi sestava bi bila podobna takratni 
slovenski vladi.
Za druge stranke sicer niso bili do kraja proti, le za Zelene so 
izjavili, da bi koga lahko kam prepustili, le da se ne piše 
Goljevšček ali Stepanov. Ti predlogi so prinesli privlačnost 
in razburjenje. Zeleni smo vztrajali pri prvotnem predlogu, 
možne udeležbe vseh strank v vseh odborih. Sicer smo 
predlagali nesodelovanje celotne opozicije v teh telesih. To 
bi pomenilo utrditev opozicije in ožji manever pozicije. 
Vendar SKD je raje stopila v igro, najbrž po načelu Peterleta: 
Važno je b iti zraven! Za seboj je potegnila še koga iz SDS in 
tako sta utrdili lagodnost pozicije in pristali na brezplodno 
vlogo in ponižujočo farso. Sedaj pa bridko jočeta nad svojo 
usodo in usodo Izole.
Zadel joče predvsem zato , ker mu ni uspelo priti do mesta 
direktorja Komunale, kljub veliki marionetni vlogi, ki jo 
včasih bolj, včasih manj uspešno zna prikriti, pri projektih 
bivših struktur, predvsem pri naporih nezakonite in 
protinaravne gradnje marine.
Kovačič pa tarna, ker je najbrž resnično besen nad politično 
paralizo v Izoli, sploh pa če se zaveda, da jo je tudi sam 
soustvarjal. Vedeti bi moral, da z volkovi lahko tuliš samo če 
si zver.

Frane Goljevšček

TRGOVINA 
MOJCA
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KMALU KOMUNALNI PAIKI
Občinski svet je na četrtkovi seji (27 .6 .) sprejel dva 
pomembna akta s katerim a je dejansko pooblastil 
občinsko podjetje JP Komunala Izola tudi za 
opravljanje dejavnosti odvoza nepravilno 
parkiranih in zapuščenih vozil.
Svetniki so najprej sprejeli odlok s katerim so Komunali 
omogočili opravljanje te dejavnosti potem pa so sprejeli še 
pravilnik s katerim so določena pravila opravljanja te 
dejavnosti. Svetniki so na ta način pravzaprav izrekli tiho 
nezaupnico dosedanjemu pogodbenemu partnerju saj je 
bilo v preteklosti slišati marsikatero kritično na njegov račun 
tudi v občinskih klopeh.
Pravilnik določa da mora Komunala poskrbeti za odvoze 
vseh vozil (tudi avtobusov in tovornjakov), novost pa naj bi 
bile takoimenovane "lisice" za priklenitev napačno 
parkiranih vozil ki ne ovirajo prometa. Vozila, ki jih bo pajek 
odpeljal na deponijo Komunale bodo lastniki lahko dvignili 
do 16. ure popoldne, pa tudi pajek naj bi ob nedeljah in 
praznikih počival.
Prav o tem smo povprašali direktorja Komunale, Alojza 
Zorka, ki je povedal, da tega urnika ni predlagala Komunala 
pač pa občinski svet, saj imajo na Komunali dežurno službo 
vsak dan do 20. ure.
Povedal je še, da denarja za nakup pajka ni, zato ga bodo 
pač najeli tako kot tudi dvigalo za težja vozila. Za varovanje 
odpeljanih avtomobilov bodo namenili deponijo ali se 
dogovorili za drugo zemljišče v občinski lasti. V Komunali že 
imajo delavca, ki bo prevzel vodenje te dejavnosti, verjetno 
pa bodo morali zaposliti še enega do dva delavca.
Glede na to, da je župan za sezono že dogovoril opravljanje 
te dejavnosti z drugim  izvajalcem bodo naloge 
najverjetneje prevzeli septembra meseca.

PRED OBČINSKIM PRAZNIKOM

V počastitev 11. julija izolskega občinskega praznika bo v 
petek 12. julija slavnostna seja občinskega sveta na kateri 
bodo podelili tudi priznanja in nagrade občine Izola. 
Zvečer bo na Manziolijevem trgu v okviru Festivala 
Mediterana nastopil Vlado Kreslin z Beltinško bando, ob 
tej priložnosti pa bomo slišali ponovno krstno izvedbo 
izolske himne iz leta 1893.

CENTER ZA SPORT IZOLA
Občinski svetniki so na četrtkovi seji sprejeli tudi 
odlok o ustanovitvi javnega zavoda Center za šport 
Izola, ki naj bi prispeval k boljšemu delovanju in 
položaju športa v občini nasploh.
Center v mnogočem prevzema naloge dosedanje Zveze 
telesnokulturnih društev (ZTKD), njegovo vodenje pa v 
funkciji v.d. direktorja opravlja dosedanji tajnik ZTKD, 
Lucijan Kozlovič. Njegova naloga je, da pripravi in izpelje 
vse potrebne postopke za registracijo centra, pomembno 
pa je tudi dogovarjanje o kadrovski sestavi sveta centra, ki 
bo dejansko vodil delovanje tega javnega zavoda.
Center ima med nalogami zapisano marsikaj takega, kar je 
bilo ZTKD tuje (gre predvsem za pridobitne dejavnosti) kar 
daje slutiti da bo treba kadrovsko zasedbo okrepiti. Še v tem 
letu bomo v Izoli verjetno že dobili tri profesionalne trenerje 
z državno plačo (veslanje, rokomet, nogom et) zagotovo pa 
bo treba za ohranjanje sedanjih izredno uspešnih rezultatov 
število poklicnih strokovnjakov še povečati.

Volitve v svete KS 
KRŠČANSKI DEMOKRATI SMO ZADOVOLJNI
Poročilo o izidu volitev v svete krajevnih supnosti
V nedeljo 23.06.1996 smo v Izoli imeli volitve v nove 
svete krajevne skupnosti. Stranka Slovenski Krščanski 
Demokrati ( SKD ) je v Izoli kandidirala svoje kandidate v 
vseh petih krajevnih skupnosti. Kljub zelo nizki volilni 
udeleubi ( volilo je okrog 30% volilnih upravičencev ) je 
bil rezultat za našo stranko dober, saj smo dobili kar 
osem svetnikov.
Naši člani svetov KS so :
KS STARO MESTO
ALMA BENČIČ, DANILO GOMBAČ
KS IZOLA II
BOjAN PRELC, NADJA BIZJAK 
KS LIVADE 
LJUBO BIZJAK 
KS JAGODJE 
ZLATKO MANDALENIČ 
KS KORTE
PETER MEJAK, BRUNO KLEVA
V tem tednu se bodo form irali novi sveti krajevnih 
skupnosti. Njihova prva naloga bo sprejem statuta KS in 
dogovor o načinu dela za naprej.
Našim novo izvoljenim svetnikom iskreno čestitamo za 
izvolitev in želimo uspešno delo v njihovem mandatu. 
Istočasno se zahvaljujemo vsem kandidatom, ki so 
kandidirali na naših listah.

predsednik OO SKD Izola 
Marlon Kovačič
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GLASNI PREMIKI, TIHA PANIKA
Nervoza nekaterih ljudi s političnega in gospodarskega vrha 
izolske občine, ki jo je moč začutiti v zadnjem obdobju je vse 
bolj razumljiva. Tisti, ki je niso občutili dotlej so prvič začeli 
razmišljati ob odhodu dveh donedavnih pomembnih ljudi 
izolskega LDS (republiškega poslanca Janeza Juga in občinskega 
svetnika Dragana Sinožiča) v novo stranko Ljerke Bizilj 
(Slovenski Forum). Priprava in izidi volitev v svete krajevnih 
skupnosti so dali misliti še tistim manj dojemljivim za finese 
strankarsko političnega življenja, izstop poslanke LDS v 
občinskem svetu, Jelke Morato Vatovec, in neuspeh strankinih 
ljudi na volitvah pa je zagotovo dovolj pomemben razlog za 
majhno paniko.
Ne smemo namreč pozabiti, da je bila LDS še donedavnega 
najmočnejša stranka v občini, da je imela v občinskem svetu 
največ (pet) poslancev (Sinožič, Slekovec, Franca, Adler, 
Morato) na njeni listi je bil tudi župan dr. Gasparini, njeni 
simpatizerji in tihi podporniki so pomembni gospodarstveniki 
izolske občine. Njen svetnik, Daorin Adler, je trenutno tudi 
predsednik občinskega sveta, stranka je močno zastopana v 
vseh komisijah in odborih občinskega sveta, pomembno je 
zastopana tudi s funkcionarji oziroma vodstvenimi delavci v 
občinski upravi in na upravni enoti.
Natančno oceno položaja imajo verjetno v stranki sami, vendar 
je od zunaj videti, da je njena moč zelo načeta. Od petih 
svetnikov sta dva že formalno izstopila iz stranke, dva pase 
deklarirata za nestrankarska, izstopil je predsednik občinske 
organizacije in celotno breme je verjetno padlo na pleča 
mladega sekretarja Igorja Franco, ki ga zagotovo čaka težka 
naloga konsolidacije stranke. Pustiti, da gredo stvari naprej 
svojo pot bi namreč pomenilo sprožiti prave tektonske premike 
v funkcioniranju občine. Tisti, ki jih je na položaje pripeljala 
pripadnost "pravi" stranki bi se začeli ozirati naokrog, avtoriteta 
nekaterih funkcionarjev bi se zamajala, republiško vodstvo bi 
moralo posredovati.
Kaj bo storil Franca, ki povrhu vsega pogodbeno opravlja še 
nekatera dela za občinsko upravo, je še vprašanje, skoraj gotovo 
pa je, da bo poiskal nasvete v vrhu stranke. To pa lahko pomeni 
nekatere premike v medstrankarskem sodelovanju, ki so v Izoli 
drugačni kot v državnem vrhu. In prav tega se nekateri v Izoli 
gotovo že zavedajo.
Za pokušino samo ta, dokaj realna hipoteza: Ker LDS dejansko 
ni več najmočnejša stranka v občinskem svetu poišče 
sogovornika v SKD s katero je v koaliciji na državni ravni. Če se 
tej ekipi pridružijo še druge opozicijske stranke lahko zberejo od 
9 do 12 članov, Združena levica pa prav toliko. Jeziček na 
tehtnici bodo v tem primeru takoimenovani neodvisni svetniki, 
ti pa so vsi v vrstah LDS.
Ste še vedno prepričani, da ni nobene panike naokrog?

Mef

I
* Salon za nego telesa

Izola, Smrekarjeva 12
Vam nudi več vrstmasaž, kina nebo leč, 
zdrar h prijeten načhpcmagap 
pri odpravi jan Ju:
-odvečne teže (hujSanje brez lakote)
-nadležnega celulitisa 
-napetosti In slabega počutja 
Nudmopa še:
• aromaterapijo
■ masažo obraza z osvežilnimi maskami"
-protibolečinske terapije 
-depilacijo In pedikuro
Nezanemarite aoiega zdrarja h zunanjega videza, poskrbite za svop 
lepob h dobro počutje. Pričakujemo Vas v sabrnfVenu£ vlzoll,

*  Smrekarjeva 12, Tel.:64-131
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VALETA ZA SLOVO IN POZDRAV

Na osnovni šoli Vojka Šmuc se je 12.6.1996 ob 18.00 uri 
poslovila, od vseh učiteljev in zelenih sedmošolcev, tudi 
letošnja generacija osmošolcev. Pozabili niso prav nikogar: 
posvetili so jim  pesmi, preverili njihovo znanje in napisali 
poslovilno odo in po prisegi predali sedmošolcem tudi ključ 
šole. Valeto so zaključili s skupnim plesom in s tem zbrisali 
vse male in velike zamere, ki so v osmih letih nastale, 
zavedajoč se, da jih nobeni učitelji na bodo več crklali tako 
kot osnovnošolski.

M entor šolske skupnosti

P O S L O V IL N A  O D A
Danes bi radi proslavili,
saj osem let smo z vam i se borili.
Ni nam vedno bilo lahko,
a s skupnimi m očm i, je vse nekako m im o šlo.
Radi vseh bi se spomnili,
upajoč, da nikogar nismo pozabili.

V  šolo nas učiteljice razredne ste sprejele,
za rokco skoraj nas do petega vodile,
tu m nogi učitelji ste čakali nas,
ki vsak po svoje
bili smo čuden cvet,
da nas do osmega popeljete
in v širni svet.
Tudi hišnikov bilo je m nogo  
in vsak nas gledal je  prav togo, 
a v srcih naših vedeli smo, 
da rad nas od njih ima vsakdo.
Valter in M ilan sta nam  ostala 
obem a res, iskrena hvala.
Ravnatelja smo imeli dva, 
oba sta včasih čudna bla, 
a vedno v naše dobro delala.

Učitelje predm etov vzgojnih  
vse smo radi imeli,
a z glasbenicami najraje pesmice smo peli. 
Šolslia svetovalna služba 
to bila je prava družba, 
vedno so nas sprejele 
v obravnavo rade vzele.

Tajnica, gospa Sonja naša 
ta živce ima jeklene 
na šoli takšne kot je ona res, 
je ni nobene.
Podravnateljici sta tudi dve, 
nasvete sta nam delili, 
skozi osemletko nas vzgojili.

Zemljepis
Gospa Lidija Pupovac je učiteljica zemljepisa, 
ki ljubim o ga bolj od kateregakoli spisa.
Uči nas o naši dom ovini, 
o rekah v Panonski nižini, 
o Dolenjski in Gorenjski 
in ko zaključimo Slovenijo v celoti 
nam rada govori še o Evropi.



ZBOGOM DELIKATESA
V oblačnem sredinem dopoldnevu je v središču Izole vzela slovo 
resda že malce priletna gospa, ki smo jo poznali pod imenom 
Delikatesa.
Tisti, ki so prisostvovali njenemu koncu pravijo, da je bilo 
vzdušje res pogrebniško: ženske so jokale, moški so zvrnili še 
zadnji kozarček ali dva na njen račun, niti rož ni manjkalo. 
Ljudje, ki so jo dobro poznali in jo obiskovali se niso mogli 
načuditi, da jo je tako na hitro pobralo, saj je kljub letom 
izgledala čilo in nič ni kazalo, da bi jo zdravje kakorkoli zapustilo.

Kak kristjan bi rekel, da so pota Gospodova neskončna, kak 
budist pa, da se bo že reinkarnirala v kaj bolj donosnega.

IVANINE POČITNICE
Začele so počitnice. To najbolje občutimo zvečer, ko se otroci pozno v 
noč podijo in kričijo po mestnih ulicah. (Le kje so tedaj njihovi starši?) 
Ko jih  starejši občani opozorimo, da bi vsaj ob 23.uri imeli radi mir in 
šli k  počitku, se zasmejejo in odgovorijo: "Mi imamo počitnice!" Naj jih 
ima/o in prav je, da jih  imajo, vendar tudi kričanje po ulicah ima svoje 
meje.
Na srečo je v moji okolici tudi nekaj pridnih in vzgojenih otrok. Ena 
takihle je Ivana iz Koprske ulice. Ivano sem srečala v torek 2. julija 
okoli 10.ure pri Svetilniku. Na gugalnici se je gugala z bratcem starim 
le nekaj mesecev. Vljudno je v družbo sprejela še mojo petletno 
vnučko. Iz razgovora sem izvedela, da je končala 3. razred in aa vsako 
dopoldne pazi na bratca. Ko starša odideta na delo, previje bratca, ga 
obleče in mu da jesti ter ga z vozičkom pelje na sprehod. Nato mu aa 
malico in ga verjetno spravi spat (nisem je spraševala o podrobnostih) 
ter pričaka starša, šele popoldne ima čas za igranje s prijateljicami, kot 
mi je rekla.
Tudi med šolskim letom je nekaj ur po pouku prebila sama z bratcem, 
poleg tega pa je končala vse tri razrede z odličnim uspehom. Bravo 
Ivana!

Vida Pivac
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IGRAČE vseh vrst
PARFUMERIJA
URE ■ CITIZEN, CASIO

VSE ZA NA PLAŽO

- CARTIER, LANCOME, DIOR, |  
VERSACE, BIAGIOTTI...

I  

I  

I  
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- KOPALKE, BLAZINE...

Lahko nas obiščete prav vsak dan, 
tudi ob nedeljah, od 9. do 20. ure !

\  Pričakujemo pa vas tudi v našem skladišču v Kopru v *  
^  Obrtni coni Šalara ^  *

S TEM KUPONOM VAM PODARIMO

10% POPUST
PRI NAKUPU IGRAČ

USPEL KONCERT Z NAPAKO
Sobotni večer (29.junija) je v Izolsko Kanavo privabil številne. Ne 
zgodi se ravno pogosto, da v mestu nastopa priznani pevec 
Mate Mišo Kovač, legenda zabavne estrade. In če je Mate s 
svojim nastopom navdušil, koncert se je podaljšal za uro več, kot 
ga je zavezovala pogodba, pa je na organizaciskem izpitu padel 
manager Marko Ipavec, ki je pevca pripeljal v Izolo.
Začelo se je z vstopnicami, nadeljevalo z občasnim 
pomanjkenjem elektrike, pa tudi ozvočenje ni bilo tisto, kar bi 
moralo biti. Za obiskovalca uspelega koncerta je bila najbolj 
zanimiva cena vstopnice. V predprodaji v gostišču Kanava je 
veljala 1.300 SIT, ob nakupu pa je bilo moč rezervirati mizo. V 
Maticu v Izoli, na avtobusni postaji je bila cena prav tako 1.300 
SIT vendar tu niso ponudili rezervacij. Prav tako so interesentom 
povedali, da bo cena na dan koncerta višja: 1.500 SIT.
Uro pred začetkom sem bil nemalo presenečen, ko sem 
ugotovil, da nisem smel izbrati svoj prostor na koncertu. Za to je 
skrbel personal Kanave, ki je oštevilčene mize dodatno označil s 
priimki srečnežev, ki so prostor rezervirali že v predprodaji. Vsi 
ostali (skoraj 50%) smo bili tisti večer drugorazredni državljani, ki 
smo z vstopnico lahko dogajanje spremljali oddaljeno. In če smo 
tisti s kupljeno vstopnico v predprodaji prihranili 200 SIT, smo 
kasneje lahko ugotavljali, da je bil prihranek višji, saj je spretni 
manager, potem, ko je ugotovil, da je obisk manjši od 
pričakovanega, ceno dvignil na 1.700 SIT.
Vendar se je organizator v Izoli uštel. Prodanih je bilo 500 
vstopnic, najmanj 300 ljudi pa se je obrnilo že na vhodu.
Lastnik gostišča Kanava, ki je odstopil prireditveni prostor in 
ponudil gostinske storitve, je za takšne razmere najmanj kriv. V 
želji po hitrem in izdatnem zaslušku se dolenjskemu 
organizatorju ni zdelo vredno, da bi se o režimu prodaje 
vstopnic in o vsem ostalem pravočasno pogovoril predvsem z 
lastnikom gostišča.
Koncert je sicer za nami, kritike za slabo organizacijo ostajajo in 
letijo na napačnega človeka. Zna se zgoditi, da koncertov v 
Kanavi ne bo več. Skoda, saj je prostor primeren!

Vlado Ostrouška

ROKOMETNI TABOR " UROŠA ŠERBCA " 
Sevnica, 19.- 25.julij 1996

Obveščamo te, da bomo tudi to poletje organizirali "Rokometni 
tabor Uroša Šerbca ". Tabor bo v Sevnici od 19.- 25.julija in je 
namenjen tako začetnikom kot klubskim igralcem (dečki in 
deklice).
Cena "Rokometnega tabora Uroša Šerbca" znaša 22.000 sit 
(prevoz, 6 polnih penzionov v dijaškem domu,igrišča,bazen in 
trenerja).
Svojo udeležbo potrdite Tonetu Bariču po telefonu 61 -215( po 
2l.uri)
Prosimo,če pohitite s prijavo.
Vsi člani "ŠPORTNE ŠOLE MAESTRAL" imajo 10% popust! ! !

Računovodske Storitve
P A P I R N I C A

• RAČUNO VODSKE STO R ITVE  • FO TO KO PIRA NJE

• P IS A N JE  D IP LO M S K IH  IN  S E M IN A R S K IH  NALOG
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TABORNIKI, NAJEMNIKI 
IN NARAVA

Ker je treba stvari preveriti smo na prizorišče poslali 
fotografa, ki pa ni imel veliko stvari za fotografirati, saj 
prazno drevo ni nič posebnega, zato pa so se 
tamkajšnjinajemniki dogovorili, da bodo naslednji dan spet 
prišli v uredništvo.
Tokrat so bili štirje, še najbolj jezna pa gospa Perčič, ki je 
povedala, da so njim polom ili velike veje češnje v bližini 
tabora in sploh naredili pravo malo opustošenje.
Drugi pa so dodali, da običajno ni težav s taborniki, čeprav 
je res da včasih zahajajo na njihov prostor tudi različne 
družbe, ki tam pripravljajo piknike in fešte. Tudi z nekaterimi 
taborniki, ki so v preteklosti letovali na tem prostoru ni bilo 
težav, enako niso imeli pripom b na rokometaše iz 
Moldavije, ki so taborili tam med Eurofestom. Vsi pa so imeli 
pripombe na udeležence državnega prvenstva v 
mnogoboju, ki so menda pustili za seboj zelo neurejen 
prostor.
Poleg obnašanja tabornikov pa jih m oti tudi to, da je cesta 
ki vodi do tabora vse bolj obremenjena in v vse slabšem 
stanju, čeprav so za njeno vzdrževanje pripeljali nekaj 
tovornjakov peska. Pripombe imajo tudi na neurejene 
sanitarije, saj taborniki velikokrat namesto latrine 
uporabljajo kar sadovnjake. Pa tudi vodni kanali, ki so jih 
izkopali so menda neučinkoviti.
Franko Slavec iz Odreda Jadranskih stražarjev je povedal, da 
je težav s sosedi vse več. Ko so taborniki pred davnim i leti 
dobili ta prostor ni bilo okrog nikogar, zdaj pa so jih 
najemniki že čisto obkrožili in to seveda ni zelo primerno, 
saj je obvladovanje velikega števila otrok na taborjenju težka 
naloga in lahko se zgodi da kateri od otrok poseže po tujem 
sadežu. Tudi oni imajo probleme z neorganiziranimi 
uporabniki njihovega prostora, nasploh pa vse taboreče 
opozarjajo na vzdrževanje reda. Denarja za popravilo ceste 
nimajo so pa pripravljeni pomagati s svojim delom. 
Predvsem pa so oboji pripravljeni na dogovarjanje in 
sodelovanje, kar je zagotovo v obojestransko korist. 
Krajevna skupnost bi lahko bila prizorišče za tovrstno 
dogovarjanje in potem bi bilo posredovanje časopisa 
zagotovo odveč.

(TF, M D) Prišel je dokaj razburjen in povedal, da ga je k 
nam poslal predsednik krajevne skupnosti Jagodje kamor se 
je med drugim obrnil po pomoč. Povedal je še, da mu je ime 
Dušan Rašpolič in da ima nasad breskev tam na Šaletu v 
soseščini tabornega prostora Odreda Jadranskih stražarjev.

"Z izolskimi taborniki nisem imel 
nikoli težav, zdaj pa me je zares 
razjezilo" je začel svojo zgodbo. 
"Tisto soboto (22.6.) sem šel 
slučajno do nasada in tam videl 
nekaj otrok z dežniki.
Ker sem videl da so se lotili mojih 
breskev, ki niti še dobro zrele niso, 
sem jih vprašal, če so dobre. In oni 
so rekli da še niso čisto dobre. Potem 
sem jih vprašal, če so njihove, oni pa 
so vprašali, če so moje. Ko sem 

povedal da so zares moje so se razbežali, dva pa sem 
vendarle prijel. Eden si je izprosil, da sem ga izpustil z 
zadnjim pa sem šel proti taboru. Po poti mi je mali grozil da 
je njegov oče sodnik in da me bo že prijavil, ko pa sa prišla v 
tabor ga je pogum popustil. Tam na žalost nisem našel 
nikogar ki bi bil za dogodek odgovoren zato sem poklical 
policaje. Ti so naredili zapisnik in tabornike iz Kranja, Celja 
oziroma Maribora opozorili, naj nikar ne hodijo krast sadja. 
Tako bi se tudi končalo, toda ko sem po njihovem odhodu 
odšel v sadovnjak sem opazil, da so mi povsem obrali tri 
drevesa breskev. Pa to  n iti ni vse. Še najbolj me moti, da so 
ob odhodu pustili vse zasvinjano in da so sadovnjaki vsi 
pohojeni.

NI DOLGO TRAJALO
Najemnik prostora na svetilniku je vplačal za postavitev vrtiljaka 
in prikolice potem pa se je še malo razširil. Na Komunali so nam 
povedali, da ne za dolgo in da ima do srede zvečer čas, da 
pospravi se kar je dodatnega postavil. Danes bomo preverili, če je 
zaleglo.



Tone Barič, ata in mama Eurofesta je preživel (skupaj s 
sodelavci) tudi četrti, rekordni Eurofest. Odkrili smo ga celo 
v diskoteki, vendar plesa ni vzdržal. Priporočamo mu da gre 
na priprave v Športno šolo Maestral.

d  3.Primorski poletni festival
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PETEK, 5. JUUJ Ob 21.30 
Koper - Prcfor»:k;i paktč« 
Gledališče Ptuji WI/fr/t'A.' 
GOVOR MALEMU ČLOVEKU
te ž ijo : Sano* Slruicc

S kondicijo pa so bile dobro založene prijateljice iz ZKO-ja, 
med nastopom glasbenikov iz Dominikanske 
republike,seveda pod taktirko Majde iz PN in ob podpori
strokovnih nasvetov iz soseščine.

SOBOTA. 6. JULIJ ob 21.30 
Koper - Ti lov (ru 
RIRIE WOODBURY DANCE 
COMPANY (ZDA) 
plesni večer

: PONEDELJEK, 8. JULIJ ob 21.30
Koper - Vrt potihijinskes!» itrhivu 
1.0 1 juhljiina,
M Jfsih: ZVEZDA IN SRCE
ntkija: Matij« Milčinski 
lutkovna [Hvtktiu.i - premiera

TOREK, 8. JUUJ ob 21.30 
Koper • Vinukopcr klet 
/. M lakar:
VEČER Z IZTOKOM MLAKARJEM

ob Kifer - Ko{Miiu\k; futrk
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I9 .W  • 2 1 JO: Koftft • Titov tr% 
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SREDA, 10. JULIJ ob 21.30 
Ptxllux! pc&potl i /  Kopi n v Semedelo 
SNG DRAMA l.juMjima.
I. Uormiti.:
INDIJO HOČE V BRONX
rcftljn: M bici n Koležnik

ČETRTEK. 11. JULIJ ob21.30 
Koper - lapidarij (»okrnjinskepn imi/.cja 
MC5L Ljubi jami.
//. Singer NORCI IZ MELMA
režij«: Zijal» SokoJovit* 
pm»kn» - slovenska |xui/:vcdb<i
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METTO 
CITTA D |§j gii |

Glede na pripombe, ki jih je 
Občinskem svetu smo ugotovili, da je  pri tisku 
potnih listov za Izolo resnično izpadel akcent pri 
napisu CITTÀ na kar je opozoril Gianfranco Siljan.

Da bi rešili stvar smo dali natisniti 8 tisoč akcentov 
ki jihbodo lastniki lahko natisnili na že izdelane
potne liste po posebej priloženem postopku. 
Priz3rizadetim se opravičujemo.

ORI CSI
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VÀ t:m tl\A N Q V )S  (M  m  UKA ) POTMI U f i  

PATTA PORTO
>/> IH. JO- K o p rr  • K o /M lttk i fw rk  

F R U F R U  (S U U
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ROKOMET
EVROFEST REKORDOV
Zaključil se je 4. Evrofest, ki je 
bil rekorden po številu 
udeležencev in udeleženih 
ekip.
84 ekip in krepko čez 1000 
udeležencev je Izolo
spremenilo v mesto mladine 
in rokometa. Najuspešnejši * 
udeleženci festivala so bili 
prav Izolani, ki so v ženski in 
moški konkurenci osvojili tri 
prva mesta.
Organizatorji so sicer po 
uspešno izvedenem turnirju 
že zazrti v naslednjega, na 
katerem pričakujejo precej 
več kot 100 ekip z 2.000 in 
več udeleženci. Vse kaže, da 
bo Evrofest resnično prerasel j j  
v  vseevropski rokometni 
festival, le malo več več bo 
potrebno postoriti na 
promociji Evrofesta tako 
doma kot v tujini.
Evrofest je za nami in ga 
lahko kljub nekaterim 
manjšim organizacijskim 
težavam ocenimo za zelo 
uspešnega. Da pa je bilo tako 
gre zahavala tudi sponsorjem 
ki so bili: Droga Portorož,
Delmar Izola, Mobitel, HTP 
Simonov zaliv, HTP Belveder.
REZULTATI - ŽENSKE 
Kategorija L - Minirokomet 
1. Športna šola Maestral A 
Izola 2. Jadran Rijeka (Cro) 3.
M aribor Branik 
Kategorija I - mlajše deklice 
1. Taszar DSK (Hun) 2.
Sosnica Gliwice (Pol) 3. Marina Izola 
Kategorija H - starejše deklice
1. MARINA IZOLA 2. Lokomotiva Cheb (Cze) 3. Ferencvarosi 
T.C. (Hun)
Kategorija G - kadetinje
1. Ferencvarosi (Hun) 2. Dozsavarosi Vezsprem (Hun) 3. 
Budapesti Spartacus (Hun)
Kategorija F - članice
1. CS O lth im  RM Valcea (Rom) 2. Marina Izola 3. Obala 

MOŠKI
Kategorija E - Minirokomet 
1. Krško 2. Aritma Praha (cze) 3. Koper 
Kategorija D - Mlajši dečki 
1. DELMAR IZOLA 2. Slovan 3. Krško 
Kategorija C - starejši dečki
1. Rokometna šola Ribnica 2. ZRC Rudar Trbovlje 3. Prule 
kategorija B - kadeti
1. Lisca Sevnica 2. WMKS Poznan (Pol) 3. Delmar Izola 
Kategorija A - člani
1. Surf ekipa Lubljana 2. Mladinska reprezentanca SLO 3. 
Koper
Prva priložnost za predstavitev naslednjega Evrofesta bo že v 
kratkem na rokometnem festivalu v Teramu, ki se ga bodo 
udeležili tudi mladi izolski rokometaši in rokometašice.

ZADOVOLJSTVO

KICK BOXING
V prostorih FIL-KO Sport 
kluba je potekal seminar za 
trenerje in sodnike KICK 
BOXING Zveze Slovenije. 
Program seminarja je obsegal 
dodatno izobraževanje 
mladega kadra, usklajevanje 
in seznanjanje z novostmi na 
področju tekmovalnih pravil 
v tem borilnem športu. 
Istočasno pa so potekali tudi 
pogovori o pripravah na 
evropsko prvenstvo, ki bo 18. 
do 25 septembra v Grazu. Na 
seminarju je bilo prisotno 
tud i moštvo državne 
reprezentance Slovenije. 
NOGOMET:
PRIHAJA BELVEDUR INSULA ?
Izolski nogometni klub še 
vedno živi. Čeprav so 
specialisti že pozimi ugotovili 
klinično smrt, se klub 
čudežno ohranja pri življenju. 
Tudi vprašanje naslednje 
sezone je rešeno. Izola bo 
skoraj zagotovo nastopila v 
Primorski nogometni ligi in 
sicer pod imenom MNK 
IZOLA ali Mladinski 
nogometni klub Izola.
To naj bi bila sicer začasna 
rešitev, saj smo iz neuradnih 
virov izvedeli, da se v Izoli 
ustanavlja nov nogometni 
klub, ki naj bi se imenoval 
Insula. Iz istih virov je tudi 
slišati, naj bi vlogo sponzorja 
ponovno prevzel Tripar 
Nevio ki je pred leti že dobro 
vlagal v izolski nogomet.

Ali gre le za pobožne želje ali za kaj več bo seveda pokazal 
čas. Do ureditve razmer v izolskem nogometu pa bomo 
verjetno slišali še m nogo imen raznih predsednikov, 
sponzorjev, trenerjev...)
SPREJEM ZA OLIMPIJCE
Izolska olimpijca, Vesna Dekleva in Erik Tul se bosta udeležila 
sprejema ki ga zanju in za druge štiri obalne olimpijce (sestri 
Orel, Čopi in Margon) pripravljajo vsi trije župani. Sprejem 
bo v petek na sedežu koprske občine, istega dne zvečer pa 
bo oba izolska olimpijca na po t pospremil z lepimi željami 
tudi izolski župan dr. Gasparini. Če bo čas dovoljeval se bo 
to zgodilo v petek, S. julija ob 21. uri zvečer na Festivalu 
Mediterana na Manziolijevem trgu v Izoli.

Za šport in rekreacijo 
dobite na enem mestu vse, 
od superg do...

ŠPORTNA OBLAČILA IN OBUTEV, 
ŠPORTNI REKVIZITI (torbe, žoge...)

d .o ° -KOPER, Tržnica, tel. 25-888 
IZOLA, Sončno nabrežje, tel. 65-646 
PORTOROŽ, Obala 16a, tel. 75-598

Odprto ob delavnikih non-stop, 
  v Portorožu tudi ob nedeljah in praznikih I
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Dež se je končno usmilil ZKO-ja in Mandrača in v petek ter 
soboto omogočil začetek Festivala Mediterana na 
Manziolijevem trgu v starem delu mesta.
Kar lepemu številu obiskovalcev sta se predstavili dve zelo 
zanimivi skupini. Pri večer so člani folklorne skupine 
Iberoamericano iz Cordobe predstavili tradicionalne 
argentinske plese in običaje. Videli smo čudovite 
kostume in vrhunski profesionalni nastop plesalcev in 
godbenikov.
Drugi dan pa so ozračje ogreli glasbeniki skupine Sand iz 
Dominikanske republike. Klasična skupina iz predmestja 
Santa Dominga je razgibala boke kar številnih poslušalcev in 
bila zagotovo najboljša reklama za nove nastope ki so že 
pred vrati. V petek bomo namreč poslušali tri izredne 
kitariste in pevce iz Anglije, Francije in ZDA. Gre za 
nastop, ki ga ne bi smeli zamuditi. V soboto pa prihaja 
folklorna skupina Skupnosti Italijanov iz Vodnjana in 
za poslastico izolski kvartet 7 plus.
Ob tem velja posebej pohvaliti izolske likovnike ki so okrasili 
prizorišče, izolske gledališčnike, GAGAR-je in Elvisa za suport, 
sosede za strpnost, Canovo Verdi za sodelovanje, Komunalo 
za pomoč, MZVNKD za razumevanje, GIT za operativnost, 
OLIMPIO za souporabo skladišča, SBK za kredit za nakup 
opreme, OBČINO IZOLA za finančno rešitev, Turistično 
društvo za podporo, Marijo za pohane škombre, Ikota za 
sardelice, Izolane za zadovoljno prisotnost itd.
Brez vseh teh ne bi bilo nič.

MEDITERAN JE RAZGNAL OBLAKE

RETORIKA KOT VEŠČINA JAVNEGA 
GOVORJENJA IN NASTOPANJA
(NBM) Matična knjižnica Izola je v sodelovanju s Pravljičnim 
gledališčem d.o.o. - àolo retorike izvedla TRIDNEVNI SEMINAR 
RETORIKE, ki je potekal od 21. do 23. junija 1996, v prostorih 
knjižnice.
udeleženci seminarja so bili zaposleni, ki jim  ni vseeno, kakšen je 
njihov govorni nastop in se želijo v tej veščini izpopolnjevati. Med 
izvajalci je bil režiser Zdravko ZUPANČIČ, igralka Nataša 
ZUPANČIČ, dolgoletn i profesor FDV in edini doktor retorike v 
Sloveniji Boris GRABNAR , poklicni TV snemalec in logopedinja, ki je 
v času seminarja opravila logopedski pregled.
Soočenje s samim seboj je bil govorni nastop pred kamero in 
analiza nastopa z ogledom videoposnetka. Zadrego in strah pred 
nastopom so udeleženci premagovali s priznavanjem občutkov 
nelagodja ter s sproščevalnimi gibalno-dihalnim i in govornim i 
vajami.
Seminar je vsekakor dobrodošla oblika izpopolnjevanja tudi za 
novinarje, učitelje, predavatelje, študente, poslovneže..., za 
vsakogar, ki je dovolj pogumen, da se sooči s samim seboj.

TEČAJ SOLO PETJA
V prostorih palače Besengi degli Ughi v Izoli poteka od 1. do 
11 .julija v okviru "Glasbenega julija na obali "POLETNI TEČAJ SOLO 
PETJA" v organizaciji Centra za glasbeno vzgojo Koper in pod 
pokroviteljstvom županov Kopra,Izole in Pirana.
Pevski tečaj v Izoli vodi priznana profesorica in lanskoletna dobitnica 
Bettetove nagrade za dosežke v pevski pedagogiki, prof.lRENA 
BAAR, korepetitorka pa je prof.ALENKA ŠČEK LORENZ, v Kopru pa 
bodo v istem času potekali še tečaji kitare, harmonike in komorne 
igre pod mentorstvom profesorjev JERKA NOVAKA, ISTVANA 
ROMERJA in TOMAŽA LORENZA.
Pevska predavanja se bodo v dvorani izolske glasbene šole vrstila 
vsak dan od 9.do 13,30 in od 16,30 do 19,30. Prof. Baarova bo 
imela javne lekcije z desetimi aktivnim i udeleženci,poleg teh pa se 
predavanj lahko udeleži tud i poljubno število pasivnih udeležencev. 
Šolnina je 1.500,00 sit na dan. Aktivni udeleženci prihajajo iz raznih 
krajev Slovenije in se bodo lahko poleg predavanj udeležili dveh 
otvoritvenih koncertov, strokovne ekskurzije,obiskali bodo zanimiv 
kulturni dogodek na obali,bili prisotni na predavanju dr.MARKA 
ZUPANA z naslovom "Glasbenik in pomen njegove telesne 
kondicije", se udeležili nagradnega namiznoteniškega turnirja 
udeležencev in m entorjev,imeli bodo "sladoledni žur",8.7.bodo ob 
21.00 sproščeno muzicirali v koprski kavarni Loggia v okviru 
predstavitve tečajnikov.
Od 3.do S.julija bo med 11.in 19.uro v avli koprske glasbene šole 
prodajna razstava zanimivih notnih izdaj v organizaciji DZS 
Muzikalije iz Ljubljane.
Poleg omenjenega se bo v okviru "Glasbenega julija na obali"zvrstilo 
tud i nekaj koncertov:
V ponedeljek, 1.7.,ob 21.00 v dvorani koprske glasbene šole 
KONCERT SOPRANISTKE IRENE BAAR, PIANISTKE ALENKE ŠČEK 
LORENZ IN VIOLINISTA TOMAŽA LORENZA; po koncertu bo sledil 
spoznavni večer.
V torek, 2.7 .,ob 21.00 v dvorani pokrajinskega muzeja v Kopru 
KONCERT KITARISTOV JERKA NOVAKA IN ISTVANA ROMERJA TER 
HARMONIKARJA FRANCA ŽIBERTA.
V torek, 9.7.,ob 21.00 v piranskem Križnem hodniku PRVI 
ZAKL|UČNI KONCERT TEČAJNIKOV (kitara,harmonika in komorne 
skupine brez klavirja).
V sredo 10.7.,prav tako ob 21.00 bo V DVORANI BESENGHIJEVE 
PALAČE V IZOLI DRUGI ZAKLJUČNI KONCERT UDELEŽENCEV,
V četrtek, 11.7.pa bo v dvorani koprske glasbene šole SKLEPNI 
KONCERT GLASBENEGA JULIJA NA OBALI.Ta koncert bo ob 18.00 
uri,predstavili pa se bodo kitaristi,harmonikarji,komorne skupine s 
klavirjem in pevci s kom ornim i skupinami.
Za vse tako aktivne kot tud i pasivne udeležence je vstop na vse 
koncerte prost, zato vabimo vse zainteresirane pevce, da se k tečaju 
prijavijo kot pasivni udeleženci, vse ljubitelje klasične glasbe pa 
vabimo na koncerete!

Darinka Jug



SREČANJE BORCEV OB 
OBČINSKEM PRAZNIKU
Občinski odbor ZB in udeležencev NOB občine Izola prireja 
v počastitev občinskega praznika v dogovoru z našim 
županom g. dr. Mariom Gasparinijem tradicionalno 
srečanje borcev in njihovih prijateljev 
v petek, 12. julija ob 18. uri v hotelu Riviera 
na znanem prireditvenem prostoru, ob slabem vremenu pa 
v lokalu.
Po uvodnem in kulturnem programu nas bo razveselil znani 
ansambel Riviere. Bloke za hrano in pijačo lahko dvignete 
do petka 5. julija v prostorih naše organizacije - Plenčičeva 
ulica 3 vsak dan od 8. do 12. ure od ponedeljka do petka.

KNJIGOVODSKA PONUDBA
Sem samostojna podjetnica, s knjigovodskimi 
storitvami za s.p. in d.o.o. Zaradi preselitve iz 
Ljubljane v Izolo, iščem delo.
Knjigovodstvo vam vodim na svojem ali vašem 
računalniku.
Pokličite na mobitel: 0609/643-718.

MANDRAČ je tednik KS občine Izola 
Naslov: Veliki trg 1, 66310 Izola, tel /  fax.:066 
Predsednik časopisnega sveta:
Glavni in odg. urednik: Drago Mislej 
Uredništvo: D. Mislej, T. Ferluga, Orlando H. (fotorepo 
K. Bučar
Tehnični urednik: Davorin Marc 
Tednik izhaja v nakladi 2000 izvodov, cena 70 Sit. 
Založnik / elektronski prelom: GRAFFIT LINE, doo 
61-139
ŽR: 51430 -603-32431 
Tisk: Birografika BORI, Izola

POLETJA SE NE BO

Letošnjega poletja po napovedih amaterskih meteorologov 
ne bo prav veliko, saj za cel julij napovedujejo spremenljivo 
in prej oblačno kot sončno vreme. Kot vse kaže smo prvi 
višek poletnih vročin preživeli že konec maja, upati pa je da 
bo vsaj avgust kaj boljši.
Tudi za ta konec tedna je napoved dokaj slaba zato velja 
pravilo: Izkoristite sak sončni žarek, tudi če posije opolnoči.

k
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ŽE SPET NAGRADNA KR IŽAN KA
Do ponedeljka smo v uredništvo prejeli množico (1) dopisnic s 
pravilnimi in nepravilnim i rešitvami zadnje križanke. Žreb je 
določil dobitnika 5.000 SIT vredne svilene rute, ki jo  podarja 
pozamanterija Mojca v  Ljubljanski u l ic i.
To je  F e r d i n a n d  M a t a u s  iz Drevoreda 1. maja 6. 
Bravo! Rešitve tokratne križanke pa pošljite na naš naslov do 
torka 9. julija.
N a g ra d a : M a j i c a  M A N D R A Č A

Vodoravno
5. A li ima Breda Pečan sina ?
7. školjke črne barve
8. prostor kjer ljudje parkirajo avtomobile
9. rad io  z dosti vlage
10. po le tna  šola ... v A rr ig o n iju .
12. sredsto oglašealcev
14. mesto z vedno manjšim nasmehom 
1 6. ležeč i...
1 8. po jlK  banki 
Navpično
1. drevo po katerem  ima Tam arix 

ime
2. nagra jenec pre jšn je  križanke
3. n a jbo lj u po rab ljen  računa ln ik  
na M andraču
4. veslaški enosed
6. o tro c i se ra d i...
7. ko liko  p a rk irn ih  p ro s to ro v  je v 
Izo li ?
8. pred M arinčkom
11. slaščičarna ob Jadranu
13. ta jn ik  ZTKD (K oz lov ič )
15. zakaj je m orje  slano
16. naslednik tren e rja  Benuliča
17. p ride  p o le ti, skoraj vedno je 
vroč, neka teri ga ne m arajo, 
začne in konča se na j.



V JULIJU in AVGUSTU AKCIJA 
KUHINJ IN SEDEŽNIH GARNITUR mobel

Salon Pohištva
Zelena ul.10, 6310 Izola 
tel. 066/ 67 668 
fax. 066/ 67 667

ELEGANTNA GARNITURA 170.000,00 SIT 
MERE 265 x 220 cm, TROSED LEŽIŠČE + KOT + 
DVOSED ZABOJ + FOTELJ.

Dež odganja turiste, turistični delavci tarnajo, joče tudi občinski 
proračun, ki si s turistično takso letos ne bo dosti opomogel, 
tarnajo trgovci, ki bi jim bila dobra sezona zadnje upanje, 
lokalni mačoti so ob dobre turistke... sploh se obeta katastrofa, 
kakršne še ni bilo.

V Walensii,
Neznanec je iz podjetja Walensia odnesel prenosni računalnik AST 
486. V podjetje je vstopil in izstopil skozi odprto okno. Dečki ga še 
niso prijeli so mu pa vsekakor na sledi.

bolnici,
Tudi v bolnišnici na hribu je prišlo do tatvine. Neznanec je iz 
zaklenjene omarice na nevrološkem oddelku sunil kar zajeten 
kupček denarja, za 40.000 SIT se je nabralo, last zaposlenih. Tudi 
tega "nevrotika” še niso našli.

in v vrtcu
Na škodo zaposlenih je nekdo iz odklenjene učilnice vrtca v 
Oktobrski revoluciji odnesel 10.000 SIT in 250.000 UT. Neznanec še 
ni predstavljen, dečki pa so tudi temu na sledi.

Po Dantejevi skoraj v pekel
Plin do konca, zdelana cesta in trenutek nepazljivosti in že je voznik 
avtomobila zletel z Dantejeve. Zletel je naravnost na parkiršče in 
poškodoval še dva tam stoječa avtomobila. Zaradi izsiljevanja pa je 
prišlo do nesreče v Jagodju. Povzročitelj se bo srečal s sodnikom za 
prekrške.

Sotto la pioggia
V nalivu so dečki tudi s pomočjo občanov presenetili tipa, ki je izvršil 
kar pet tatvin. Zlikovec je iskal predvsem denar, zadovoljil pa se je 
tudi z vsakim predmetom, ki ga je moč prodati.

V zadnjih sedmih dnevih je bilo kar precej pritožb na račun 
preglasne glasbe, v Livadah kalijo nočni mir motoristi, marsikateri 
voznik pa je zjutraj pred odhodom na delo ugotovil, da so mu na 
parkirišču poškodovali vozilo.

petek, 5.7J 
ob 20.00

TRI j E
BLUES TIPI

mediterai!
festival

sobota, 6.7. 
ob 20.00

KVARTET 7 PLUS m
folklorna skupina V0DNJAN

RAZSTAVA 
PONAREJENEGA DENARJA

Poletna sezona je pred vrati, s tem pa tudi čas 
večje skrbi glede ponaredkov denarja.

V avli Splošne banke Koper, na Pristaniški ulici 
14, je postavljena zelo zanimiva in koristna 
razstava o ponarejenem denarju. Vsebina 
razstave je zasnovana tako, da zajema kratek 
zgodovinski presek pravega in ponarejenega 
denarja do leta 1991, naš denar od bona do 
tolarja ter vse najpomembnejše tuje valute, ki so 
pri nas predmet razpečavanja ponarejenega 
denarja.

Namen razstave je seznaniti javnost z 
glavnimi značilnostmi pravega in ponarejenega 
denarja. Razstava bo odprta do 15. julija 1996. 
Vabimo vse občane, še posebno pa tiste, ki se pri 
svojem delu srečujejo z denarjem, da si jo 
ogledajo.

splošna banka koper
mn


